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Protokół Nr XXXII/17 

z XXXII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 26 maja 2017 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2016. 

7. Sprawozdanie ze stanu realizacji inwestycji majątkowych i zadań przewidzianych  

w 2017 roku. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy za  

2016 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 

rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu na 

eksploatację stałego łącza transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji 

Pojazdów i Kierowców CEPIK. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła na 

prowadzenie działań w zakresie profilaktyki dla osób nietrzeźwych. 

12. Interpelacje, zapytania radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Zakończenie obrad sesji. 
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Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 11:00 otworzył  

XXXII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał radnych i gości. Następnie oświadczył, że zgodnie  

z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Radny nieobecny: Grzegorz Bruski. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Wiceprzewodnicząca 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-Krupka, Przewodniczący 

Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca 

Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, 

Dyrektor Centrum Administracyjno-Finansowego w Łobżenicy Marek Połczyński, Dyrektor 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, Radca 

Prawny Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Katarzyna Paczyńska, Kierownik Posterunku 

Policji w Łobżenicy Rafał Kozłowski, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy 

lokalnej.     

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1-3 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 Porządek obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, że radni otrzymali porządek obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła porządek obrad. 
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Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem z ostatniej sesji Rady 

Miejskiej. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXXI/17 z sesji w dniu 26 kwietnia 2017 r. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła protokół  

Nr XXXI/17 z sesji w dniu 26 kwietnia 2017 r. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Pana Burmistrza Piotra Łososia o uzupełnienie sprawozdania z działalności  

w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „W ubiegłym roku Gmina złożyła wniosek do Wielkopolskiego Regionalnego 

Programu Operacyjnego. Wniosek dotyczący oświaty. Chodziło o środki na wsparcie działań 

edukacyjnych, czyli zajęć pozalekcyjnych, spraw związanych z dokształcaniem nauczycieli”. 

Oznajmił, że wniosek został pozytywnie oceniony pod względem formalnym  

i merytorycznym. Gmina nie otrzymała jednak wsparcia finansowego. Dodał: „Gmina złożyła 

odwołanie. To odwołanie zostało rozpatrzone dla nas pozytywnie i otrzymaliśmy 700 tys. zł 

na działania w zakresie edukacji”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy poinformował: „Od wczoraj gościmy na terenie Gminy 

delegację Gminy Wleń”. Oznajmił, że w dniu wczorajszym został podpisany list intencyjny  

w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Łobżenica i Gminą Wleń, 

np. w dziedzinie oświaty, sportu i kultury. Powiedział, że po dzisiejszej sesji nastąpi 

pożegnanie przybyłych gości. 
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Pan Burmistrz stwierdził: „Myślę, że takie partnerstwo ostatecznie podpiszemy”. Dodał: 

„Mielibyśmy dwie gminy partnerskie. Jedna polska. Jedna z Niemiec. Obydwa listy 

intencyjne mamy podpisane. Te partnerstwa chcielibyśmy sfinalizować w tym roku. Z 

Niemcami mamy ustalone, że odbędzie się to w listopadzie w Berlinie. A tutaj jeżeli chodzi o 

Gminę Wleń to jeszcze to oczywiście uszczegółowimy”. 

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym od dnia  

19 kwietnia do dnia 22 maja 2017 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą sprawozdania Burmistrza Łobżenicy z okresu międzysesyjnego. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Przypomniał, że podczas ostatniej sesji Rady Miejskiej poruszył kwestię dotacji na 

rozbudowę oczyszczalni ścieków w Liszkowie. Poinformował, że wielkość wsparcia mogła 

wynieść nawet 85%.  

Powiedział: „Nie otrzymałem wiążącej odpowiedzi, dlaczego tej dotacji nie otrzymaliśmy. 

Wiadomo, że z tego tytułu Gmina w przyszłości poniesie poważne wydatki budżetowe  

i ewentualnie mogą też nam grozić pewne kary z ochrony środowiska”. Dodał: „Dotacja nam 

przepadła. Co zostało zrobione w tym kierunku, aby ewentualnie odwrócić sytuację w tej 

sprawie ?” 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Szanowny panie radny. Udzielałem odpowiedzi ustnie na to pytanie. Gmina z tego 

tytułu nie poniosła i jestem pewny, że nie poniesie żadnych konsekwencji. Co do kwoty 

dotacji to również mówiłem. Nie żadne 85%. Tylko ta kwota dofinansowania dla gminy 

została zdecydowanie zmniejszona do poziomu prawie” 50%.  

Pan Wiceburmistrz poinformował, że pomimo dofinansowania Gmina Łobżenica musiałaby 

wydać ponad cztery miliony zł z własnych środków. Stwierdził, że jest to „niebotyczna” 

kwota. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy oznajmił, że została podpisana umowa na 

opracowanie opinii, która miała odpowiedzieć na pytanie, czy jest możliwe inne rozwiązanie 

niż kompleksowa modernizacja oczyszczalni ścieków w Liszkowie. Poinformował, że jest  
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w posiadaniu tej opinii. Została ona również przekazana spółce komunalnej. W dniu 30 maja 

2017 r. odbędzie się walne zgromadzenie wspólników. 

Pan Wiceburmistrz powiedział, że rozwiązanie zaproponowane przez projektanta mówi  

„o dodatkowym zbiorniku uśredniającym oraz poprawie wyposażenia tej oczyszczalni na 

szacowaną kwotę inwestycji milion złotych”.  

Oznajmił: „Jest jeszcze dodatkowa informacja. Wyrzysk proponuje odbiór ścieków, jeżeli 

mielibyśmy taką potrzebę, w ilości nawet do 500 m3 na dobę”. Ewentualny odbiór ścieków 

mógłby odbywać się od strony Glesna lub Kościerzyna. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy dodał: „Musimy brać wszystko pod uwagę. Nie możemy tak 

od razu się wpakować w inwestycję z ogromnymi wydatkami, a potem się okaże, że mogły 

być jakieś inne rozwiązania. Lepiej miesiąc, dwa poczekać i na pewno te rozwiązania będą 

rozwiązaniami przemyślanymi”.    

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Tak się już utarło, że każda z gmin robi swoją oczyszczalnię, robi swoje 

kolektory, a rzadko się rozmawia o tym, żeby te działania połączyć między dwoma” gminami. 

W kwestii modernizacji oczyszczalni ścieków w Liszkowie Pan Burmistrz oznajmił: 

„Chciałbym, żebyśmy wspólnie z Radą wypracowali odpowiedzialne rozwiązanie na 

przyszłość, bo musimy sobie zdawać sprawę z tego, że mamy jeszcze masę kolektorów do 

zbudowania na terenie naszej Gminy.”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że zostanie zorganizowane spotkanie z udziałem Radnych, Pana Burmistrza 

oraz prezesa zarządu spółki komunalnej dotyczące kwestii modernizacji oczyszczalni ścieków 

w Liszkowie.  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania Burmistrza 

Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 

 



 6 

Ad. 5 Wystąpienia zaproszonych gości 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Poinformowała, że w dniu 29 maja 2017 r. odbędzie się sesja absolutoryjna Sejmiku 

Województwa.  

Poruszyła temat przebudowy drogi wojewódzkiej nr 242 na odcinku Łobżenica-Luchowo. 

Oznajmiła, że jedenaście drzew zaplanowanych do wycinki nie zostanie w chwili obecnej 

usuniętych ze względu na gniazdujące na nich ptaki i okres wylęgu. Powiedziała: „Nie 

przeszkadza to w realizacji zadania. Będzie etapowane. Ten odcinek będzie, gdzie są drzewa, 

zrobiony w innym czasie”. 

Następnie Pani Przewodnicząca poinformowała o możliwości pozyskania z budżetu 

Województwa Wielkopolskiego środków na rzecz sołectw. 

Dodała, że w budżecie Województwa zostały wygospodarowane środki w wysokości 40 mln 

zł na „odnowę” nawierzchni dróg w 2017 r. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Gmina ma przygotowany wniosek. Chodzi nam o kontynuację modernizacji” 

drogi wojewódzkiej nr 242, do granicy Województwa Wielkopolskiego.  

Stwierdził: „Oczywiście zdajemy sobie sprawę, że to zależy od środków finansowych, ale 

każdy kawałek tej drogi zmodernizowanej dalej w kierunku Więcborka jest dla nas bardzo 

ważny”.  

Burmistrz Łobżenicy poprosił Wiceprzewodniczącą Sejmiku Województwa Panią Mirosławę 

Rutkowską-Krupkę o wsparcie w powyższej sprawie. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Mirosława Rutkowska-

Krupka 

Oświadczyła: „Nie chciałabym, żebyście państwo sobie robili nadzieję w tym roku. Bo w tym 

roku jest już budżet pozamykany. Ale jest to dobry czas, bo do września właściwie składamy 

propozycje do budżetu na przyszły rok i będę pilnowała, żeby się ta kontynuacja tam 

znalazła”. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział, że przy drodze wojewódzkiej nr 242 w pobliżu marketu „Małgorzata”  

w Luchowie znajduje się suche drzewo, które powinno zostać usunięte. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że na wczorajszej sesji Zarząd Powiatu uzyskał absolutorium. Oznajmił: „Jeśli 

chodzi o realizację budżetu za rok ubiegły. Po stronie dochodów ponad 137,5 mln, po stronie 

wydatków ponad 139 mln zł”. W 2016 r. Powiat zrealizował dużą liczbę inwestycji. 

Powiedział, że poza tym Rada Powiatu podjęła uchwałę: 

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Szpitala Specjalistycznego w Pile, 

- w sprawie pokrycia straty finansowej Szpitala Specjalistycznego w Pile - placówka ta 

wygenerowała za 2016 rok 1,5 mln zł straty, inwestycje wykonane w ubiegłym roku na 

terenie szpitala to kwota ponad 10 mln zł, 

- w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Pilskiego w charakterze partnera do 

uczestnictwa w projekcie pn. „Wyposażenie środowisk informatycznych wojewódzkich, 

powiatowych i miejskich podmiotów leczniczych w narzędzia informatyczne umożliwiające 

wdrożenie elektronicznej dokumentacji medycznej oraz stworzenie sieci wymiany danych 

między podmiotami leczniczymi samorządu województwa” w ramach Osi Priorytetowej  

2. Społeczeństwo Informacyjne, działania 2.1 Rozwój elektronicznych usług publicznych 

Wielkopolskiego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020, 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu w związku  

z realizacją powyższego projektu, 

- w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy Powiatu 

Pilskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2016, 

- zmieniającą uchwałę w sprawie uchwały budżetowej na rok 2017. 

 

Ad. 6 Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica  

z organizacjami pozarządowymi w roku 2016 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poinformował, że sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica  

z organizacjami pozarządowymi w roku 2016 było omawiane podczas posiedzeń Komisji 
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Rady Miejskiej. Powiedział, że do tego dokumentu „wkradł się” błąd pisarski. Został on 

skorygowany.  

Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii powyższego 

sprawozdania. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu 22 maja 2017 r. 

przeanalizowała sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica  

z organizacjami pozarządowymi w roku 2016. 

Poinformował, że komisja zauważyła błąd pisarski w dacie wydania Zarządzenia  

Nr 0050.123.2016 Burmistrza Łobżenicy w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczących 

rocznego programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2017 rok. Prawidłowa data to 16 listopada 2016 r. 

Powiedział, że zdaniem komisji w przyszłych sprawozdaniach powinny znaleźć się osiągnięte 

efekty mierzalne, zarówno ilościowe jak i jakościowe, oraz wielkości głównych rodzajów 

wydatków. 

Radny Mariusz Wiśniewski dodał, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej „powyższe 

sprawozdanie zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z realizacji 

programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi w roku 2016 wraz  

z naniesioną poprawką. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z realizacji programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi  

w roku 2016, które stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad. 7 Sprawozdanie ze stanu realizacji inwestycji majątkowych i zadań przewidzianych  

w 2017 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przeanalizowała sprawozdanie ze 

stanu realizacji inwestycji majątkowych i zadań przewidzianych w 2017 roku.  

Powiedział, że komisja „pozytywnie przyjęła stan i zakres zaawansowania poszczególnych 

zadań”. Dodał: „O ile nie zajdą jakieś nieprzewidziane okoliczności, wszystkie zadania 

zaplanowane powinny zostać zrealizowane. Oczywiście część zadań jest jeszcze na etapie 

dokumentacji. Część zadań jest na etapie przetargu. Niektóre są w trakcie realizacji”.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Przypomniał, że budżet Gminy na 2017 rok został uchwalony w grudniu ubiegłego roku.  

W przeszłości budżet przyjmowany był później.  

Oznajmił: „Tak jak Pan Przewodniczący Komisji Finansowej powiedział. Oczywiście są 

procedury, są przetargi. Jest dużo rzeczy dzisiaj nieprzewidzianych i z tym się musimy liczyć. 

Dlatego takie ważne było szybkie rozpoczęcie procedowania nad inwestycjami”. 

Pan Burmistrz oświadczył: „Zależy mi na tym, żebyśmy dróg nie robili w listopadzie  

i w grudniu”. Powiedział: „Inwestycje są przygotowywane. Wiem, że szczególnie  

w sołectwach mieszkańcy się niepokoją, ale robimy dokumentacje na drogi gruntowe. Tego  

w przeszłości nie było. (…) Chcemy, żeby to wszystko było zrobione dobrze, bez 

komplikacji”. Dodał: „Niebawem zaczynamy wszystkie poważne inwestycje jakie były 

zaplanowane w tym roku budżetowym”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Dziamara 

Oznajmił, że zgodnie z informacjami zawartymi w sprawozdaniu ze stanu realizacji 

inwestycji droga Kruszki-Kunowo ma zostać przebudowana na odcinku 400 m. 

Przypomniał, że Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej wypracowała wniosek, aby 

przebudowa powyższej drogi objęła odcinek dłuższy o 1 000 m. 
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Realizujemy te zadania, które Rada Miejska zaakceptowała w uchwale 

budżetowej”. Dodał: „Mamy jeszcze rezerwę środków. To państwo będziecie decydowali na 

jakie drogi i jeżeli tak zdecydujecie to będziemy tą drogę robili w szerszym zakresie. 

Oczywiście jesteśmy na etapie dyskusji”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Stwierdził, że w omawianym sprawozdaniu brakuje informacji na temat budowy parkingu 

przy Orliku. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że powyższa kwestia została wyjaśniona na Komisji Rady Miejskiej. Oświadczył: 

„Parking będziemy robili. Zostały nam środki. Jesteśmy w trakcie realizacji zadania poprawa 

warunków na targowisku. Mamy na to 150 tys. Utwardziliśmy teren. Konieczna jest 

dokumentacja do zrobienia parkingu”.  

Następnie Pan Burmistrz powiedział: „Zależy nam na zrobieniu targowiska, bo wiemy, jaka 

jest tam sytuacja”. Dodał: „Przystępujemy do programu modernizacji tego targowiska. 

Chcemy przygotować projekt. (…) Będziecie państwo we wszystkim uczestniczyli”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania ze stanu realizacji 

inwestycji majątkowych i zadań przewidzianych w 2017 roku. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem  

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie ze 

stanu realizacji inwestycji majątkowych i zadań przewidzianych w 2017 roku, które 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 8 Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy za  

2016 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Poprosił o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Rafała Tomalę. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Rafał Tomala 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna w 2016 r. odbyła czternaście posiedzeń, w tym pięć 

wyjazdowych.  

Oznajmił, że komisja przeprowadziła: 

- kontrolę przedszkola i oddziałów przedszkolnych pod względem wyżywienia i wyposażenia, 

- kontrolę w zakresie wykorzystania mienia komunalnego, 

- ocenę realizacji budżetu za jedenaście miesięcy 2016 r., 

- kontrolę porównawczo-analityczną w zakresie poniesionych kosztów z tytułu oświetlenia 

Gminy. 

Radny Rafał Tomala powiedział, że wnioski komisji zostały ujęte w protokołach. 

Poinformował, że Komisja Rewizyjna dokonała analizy wykonania budżetu Gminy za 2015 

rok i wypracowała wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Łobżenicy. 

Dodał, że komisja zajmowała się również analizą dwóch skarg. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Zapytał, czy radni mają uwagi do sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy za  2016 rok. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie powyższego sprawozdania. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy za  2016 rok, które 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 

rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2017 rok był omawiany podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej.  

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że projekt uchwały przewiduje zwiększenie planu dochodów i wydatków 

budżetowych o środki pozyskane przez Gminę na realizację projektu „Zielona klasa”. 

Oznajmił, że propozycje zmian dotyczą środków na opracowanie programu rewitalizacji 

Gminy. 

Powiedział: „Dodatkowo zmiany w budżecie związane z przeniesieniem środków pomiędzy 

działami. Tutaj w wyniku dokonanych analiz pojawiła się kwota około 41 tys. zł, która została 

przeznaczona na turystykę, na pomoc społeczną i na oświatę”. Poinformował, że jest to 

„kwestia wniosków, które zostały złożone do budżetu”. 

Dodał, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt 

powyższej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian uchwały 

budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXII/260/17 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2017 rok, 

która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu 

na eksploatację stałego łącza transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji 

Pojazdów i Kierowców CEPIK 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że projekt ww. uchwały był omawiany podczas posiedzeń Komisji Rady 

Miejskiej. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu na eksploatację stałego łącza transmisji danych do 

Systemu Centralnej Ewidencji Pojazdów i Kierowców CEPIK. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXII/261/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu na 

eksploatację stałego łącza transmisji danych do Systemu Centralnej Ewidencji 

Pojazdów i Kierowców CEPIK. 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła na 

prowadzenie działań w zakresie profilaktyki dla osób nietrzeźwych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła na prowadzenie 

działań w zakresie profilaktyki dla osób nietrzeźwych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXII/262/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Piła na prowadzenie 

działań w zakresie profilaktyki dla osób nietrzeźwych, która stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Ogłosił piętnastominutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie w obradach. 

 

Ad. 12 Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Odczytała pisemny wniosek skierowany do Burmistrza Łobżenicy w sprawie udzielenia 

informacji związanych z ratowaniem Alei Seydy. 

Przedstawiła treść pisemnego wniosku do Pana Burmistrza w sprawie postawienia tablicy 

upamiętniającej cmentarz żydowski przy ul. Spacerowej w Łobżenicy.  

Kopie powyższych dokumentów stanowią załączniki nr 11 i 12 do protokołu. 

Następnie Radna Bronisława Mazurek powiedziała, że Pan …        ………. prosił ją, „aby 

zwrócić się do pana Burmistrza z zapytaniem kiedy zostanie wprowadzona reorganizacja ulic  

w Łobżenicy, dlatego, że w tej chwili został otwarty sklep pana Łączkowskiego. Niestety ten 

sklep nie posiada żadnego parkingu. (…) Jest tam bardzo niebezpiecznie”.  

Radna Bronisława Mazurek poprosiła Burmistrza Łobżenicy, aby odpowiedział Panu           

…        ………. na piśmie. 

Odniosła się również do odpowiedzi udzielonej przez panią dyrektor Annę Gryniewicz na 

pytanie zadane podczas kwietniowej sesji Rady Miejskiej.  

Ponownie zadała pytania dotyczące kwestii nagrody przyznanej Kierownikowi Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Liszkowie w 2016 r. Treść wystąpienia Radnej Bronisławy Mazurek 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Proszę o udzielenie informacji jakie dodatki specjalne w latach 2014, 15, 16 do 

chwili obecnej zostały przyznane w Centrum Administracyjno-Finansowym (poprzednio 

GOOS), w tym na jakie stanowiska, wysokość, jaki okres, jakie jest ich uzasadnienie. 

Dotyczy to również dodatków specjalnych, jeżeli były przyznane do szkół”. 

Poinformował, że w Gminnym Ośrodku Obsługi Szkół łączna kwota przyznanych dodatków 

specjalnych w 2015 r. wyniosła 33 864, 80 zł, a w 2016 r. 35 832,00 zł. 
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W dalszej części wypowiedzi Radny Ryszard Biniak oznajmił, że środki uzyskane  

z tzw. kapslowego zgodnie z art. 182 ustawy o wychowaniu w trzeźwości powinny być 

przeznaczone na przeciwdziałanie alkoholizmowi i zwalczanie narkomanii.  

Stwierdził: „Z mojej oceny wynika, że tak w rzeczywistości się nie dzieje, ponieważ idą 

środki np. na opał, co nie ma nic wspólnego z przeciwdziałaniem alkoholizmowi. Idą na 

świetlice, które są użytkowane nie tylko przez dzieci z rodzin uzależnionych od alkoholizmu 

czy narkomanii, ale są te świetlice użytkowane przez inne osoby”. Poinformował, że energia 

elektryczna pobierana w związku z przyjazdem do Łobżenicy mammobusu stanowi koszt 

Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej. Poprosił Pana Burmistrza o zainteresowanie 

się tą sprawą. 

Radny Ryszard Biniak zadał następujące pytania: 

- Jakie środki z tytułu wpłat na koncesje wpłynęły do budżetu w latach 2014, 2015, 2016 ? 

- Jakie kwoty zostały dołożone z budżetu we wspomnianych latach ? 

- Ile dzieci korzystało z programu w ramach pomocy osobom dotkniętym problemom 

alkoholowym we wspomnianym okresie ? 

- Ile środków finansowych przeznaczono na obsługę gospodarczą świetlic terapeutycznych,  

w tym prąd, woda, ogrzewanie, wynagrodzenie sprzątaczek, wynagrodzenie obsługi w latach 

jak wyżej ? 

Poprosił również o wykaz posiedzeń komisji ds. przeciwdziałania alkoholizmowi oraz wykaz 

obecnych na nich osób. 

Następnie Radny Ryszard Biniak powiedział: „Proszę o poinformowanie dlaczego nie została 

uwzględniona ekspertyza, opinia w sprawie rowu Mennica Lepsza, tego rowu przy 

targowisku”. Oznajmił, że pan Burmistrz wie o istnieniu tego dokumentu. Stwierdził: 

„Uwzględnienie uwag tam zawartych pozwoliłoby na właściwe odprowadzenie wód 

opadowych jak i gruntowych. Nie doszłoby do konfliktu z sąsiadującą działką Pana  

…             ……….”. Dodał: „Niepotrzebne koszty, niepotrzebne kłopoty”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zwrócił się do Radnej Bronisławy Mazurek. Powiedział: „Czego się pani czepia WTZ  

w Liszkowie? WTZ w Liszkowie leży na moim terenie. Pani ma chyba dosyć pracy  

w Łobżenicy (…) Kierownik WTZ dostała dodatek, bo dyrektor dała jej dodatek za pracę”.  

 

Pani …                           …. 

Stwierdziła: „Pani Mazurek jest Radną Rady Miejskiej, a nie Radną Łobżenicy”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Proszę o spokój. Pan Radny prosił o głos. Udzieliłem”. Dodał: „Potem będziemy 

dalej rozmawiać”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Oświadczył, że obecna Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej dobrze wykonuje swoje 

obowiązki. Dodał, że teren przed tą placówką jest uporządkowany. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Stwierdziła, że ma prawo „interesować się gdzie są publiczne pieniądze”. Zapytała: „A czy  

w czasie pracy, kiedy pracowała pani kierownik, nie dostawała ona wynagrodzenia, że 

musiała aż dostać nagrodę, bo tak dobrze wykonywała obowiązki ?” Dodała: „Nagrodę 

dostaję się za to, że się wykonuje coś poza pracą”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, do kiedy można złożyć wniosek o dofinansowanie inwestycji ze środków Funduszu 

Ochrony Gruntów Rolnych. Poprosił również, aby radni „uczestniczyli w tym projekcie”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że na pytania dotyczące Alei Seydy zostanie udzielona odpowiedź na piśmie. 

Nawiązał do kwestii postawienia tablicy upamiętniającej cmentarz żydowski przy  

ul. Spacerowej w Łobżenicy. Powiedział: „Myślę, że dotyczyłoby to przyszłorocznego 

budżetu”. Stwierdził, że wszystkie cmentarze na terenie Gminy powinny być zadbane oraz 

posiadać tablicę upamiętniającą te miejsca.  

Poinformował o podjętych działaniach związanych z renowacją grobu Powstańców 

Wielkopolskich na cmentarzu parafialnym w Łobżenicy oraz miejsca pamięci znajdującego 

się przy drodze do Złotowa. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział: „Pan …        ……….. Znam temat. W nowej 

organizacji ruchu ten ruch jest tam odwrócony. Na dzień dzisiejszy ta organizacja jest 

poddana analizie w powiecie. Czekamy na odpowiedź”. 
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Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Poinformowała, że odpowiedź na pytania Radnej Bronisławy Mazurek „będzie znowu bardzo 

ogólna”. Oznajmiła, że Kierownik Warsztatu Zajęciowej nie składa oświadczeń 

majątkowych. Wynagrodzenia pracowników chroni ustawa o ochronie danych osobowych 

oraz Kodeks cywilny. 

Powiedziała: „Wynagrodzenie traktowane jest jako dobro osobiste pracownika i nie powinno 

być to upublicznione. Jeżeli ja przygotowałam zestawienie dla Komisji Budżetu, bo takie były 

zalecenia, to zestawienie było tak przygotowane, że dla państwa wiadomości tylko  

i wyłącznie, ale nie żeby na forum omawiać indywidualne sprawy finansowe pracowników”. 

Następnie Dyrektor MGOPS stwierdziła, że Pani Radna Mazurek mogła się zwrócić się 

bezpośrednio do niej z pismem i „nie rozpatrywać tej sprawy na sesji”.  

Powiedziała również: „Kierownik WTZ nie wyraził zgody na upublicznienie jego 

wynagrodzenia, a nagrody czy jakiekolwiek dodatki są składnikiem wynagrodzenia”. Dodała: 

„Nie wiem jeszcze jakie pani kierownik podejmie kroki w tej sytuacji, gdzie zostały 

upublicznione jej dochody i zostały naruszone dwie ustawy”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że na pytania Radnego Ryszarda Biniaka dotyczące dodatków specjalnych 

zostanie przygotowana odpowiedź na piśmie. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Przypomniał, że został ogłoszony konkurs w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 

na modernizację targowisk.  

Powiedział: „Złożyliśmy taki wniosek. Bardzo ogólny, bez żadnej dokumentacji technicznej, 

tak jak procedura konkursowa dopuszcza. Poinformowaliśmy, że będziemy ustalać co do 

szczegółów sprawy związane z naszym wnioskiem wtedy kiedy przyjdzie czas sporządzania 

dokumentacji projektowej”.  

Oznajmił: „Mamy pewne założenia. (…) Teraz w krótkim czasie ustalimy jak ten nasz 

wniosek, jeżeli chodzi o zakres, powinien wyglądać. Myślę, że powinniśmy dać sobie szansę 

na pozyskanie środków o ile na tym targowisku chcemy coś zrobić. Mówię tu o stronie dla 

targujących zgodnie miejscowym planem uchwalonym w 2014 r. w październiku”. 

Następnie Pan Wiceburmistrz stwierdził, że interwencyjne działania podjęte w celu poprawy 

nawierzchni od ul. Adama Mickiewicza do wyasfaltowanej części targowiska przyniosły 
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pozytywne efekty. Powiedział: „Będziemy musieli podejść do weryfikacji tego istniejącego 

drenażu”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował: „Wykonaliśmy powierzchniową bruzdę, tj. 

lekkie zagłębienie w terenie na naszej działce wzdłuż działki Pana  …        , żeby 

odprowadzić tą wodę spływającą z jego działki” do istniejącego rowu.  

Poruszył kwestię rekompensaty dla Pana …                         z powodu mniejszych wpływów 

od osób handlujących na jego działce.  

Powiedział: „Mamy pełną wolę współpracy z Panem …                            . Pełną wolę nawet 

rekompensaty, jeżeli wykaże”, że poniósł straty w wyniku działań podjętych przez Gminę. 

Stwierdził: „Jeżeli Burmistrz tak sobie na wniosek Pana …         albo sam pan Burmistrz 

powie no mogło to być 900 zł i wypłaci, to przy najbliższej kontroli za brak dokumentów o tej 

szkodzie Burmistrz będzie pociągnięty do odpowiedzialności. Także musimy mieć jakieś 

podstawy i prosiliśmy Pana …        , żeby nam przedstawił wpłaty, które wpłynęły. Po to, 

żeby to rozstrzygnąć”. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy oznajmił również: „Ostatnio w piśmie dostaliśmy, że ta 

bruzda” uniemożliwia Panu …         wjazd na działkę. Dodał: „Jeżeli chodzi o wjazd na 

działkę, to ten wjazd uzgadnia się z właścicielem drogi, czyli z Gminą. (…) Żadnego takiego 

wniosku nie było. Także nikomu nic nie utrudniliśmy”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Udzielił odpowiedzi na pytanie zadane przez Radnego Aleksandra Tadycha. Poinformował: 

„Wiem, że wnioski można już składać, ale nie ma jakiegoś terminu końcowego. Zależy nam 

na tym, żeby wniosek jak najszybciej złożyć. Rzeczywiście takich odcinków, które by się 

kwalifikowały do FOGRu jest sporo”. 

Pan Burmistrz poprosił radnych o pozostanie w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego po 

zakończeniu sesji w celu ustalenia terminu spotkania dotyczącego m. in. kwestii wyboru drogi 

przewidzianej do remontu z wykorzystaniem środków z Funduszu Ochrony Gruntów 

Rolnych. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że w dniu wczorajszym wraz z Kierownikiem Posterunku Policji 

przeprowadził rozmowę z Panem …        ………., który skarżył się, że „ma utrudniony 

wyjazd”.  
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Uznaliśmy, że tam jest niebezpiecznie”. Dodał: „Oczywiście jest to 

uwzględnione. Projekt jest opiniowany przez powiat. Czekamy, żebyśmy mogli tą 

reorganizację ruchu w Łobżenicy przeprowadzić”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że na pytania Radnego Ryszarda Biniaka dotyczące 

tzw. kapslowego zostanie udzielona odpowiedź pisemna. 

 

Ad. 13 Wolne głosy i wnioski 

 

Pani …                   ………. 

Nawiązała do kwestii postawienia tablicy upamiętniającej cmentarz żydowski przy  

ul. Spacerowej. Powiedziała: „Panie Burmistrzu. Pan twierdzi, że nie ma na to pieniędzy.  

Nie wierzę. Tysiąca złotych na taką tablicę naprawdę Gmina nie ma podczas gdy ma 160 tys. 

dla Pogoni, podczas gdy ma 50 tys. dla ROD, podczas gdy ma tutaj widzę dla Pana …       …               

na wątpliwe jego pretensje”.  

Pani …                   ………. uzyskała informację, że Pan …          …. „jest również dzierżawcą 

od niedawna Lubczy, która przepływa przez nasza Gminę”. Stwierdziła: „Pan Burmistrz nic  

o tym nie wiedział, bo dzwoniłam do niego w tej sprawie”. 

Oznajmiła: „Z tego co mi wiadomo, a rozmawiałam z prawnikiem, nie ma w Polsce takiego 

prawa, które umożliwiałoby wydzierżawienie rzeki osobie prywatnej, w ogóle 

wydzierżawienie rzeki. Ten prawnik powiedział mi: chyba, że są takie kruczki prawne, które 

na taki proceder pozwalają. Natomiast ja apelowałabym tutaj do Rady Miejskiej, do Pana 

Burmistrza, żeby tą sprawę sprawdzić”. 

Następnie Pani …                  ………. powiedziała: „Poza tym, jeśli chodzi o wydzierżawienie 

jezior, to wiem, że Pan …        …. tam prowadzi gospodarkę rabunkową, mianowicie prądem 

łowi ryby”. 

Dodała: „Gdyby Pan Przewodniczący Rady mnie poinstruował w sprawie Lubczy. Co tutaj 

ewentualnie mogłabym zrobić ? Czy wystosować jakieś pismo do melioracji i zapytać, czy to 

jest prawda i na jakiej podstawie prawnej wydzierżawiono tę rzekę ?” 

 

Pani …        ………. 

Poprosiła Radnego Ryszarda Biniaka o zainteresowanie się następująca kwestią: „Koszt 

zakupu opału na świetlicę socjoterapeutyczną w Liszkowie, a koszty jakie zużył na ten sam 

cel Warsztat Terapii Zajęciowej”. 
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Powiedziała: „Proszę to porównać w ostatnich latach, bo z tego co ja pamiętam to ilekroć 

prosiliśmy o to, żeby Gmina dołożyła pieniędzy na opał to nigdy ich nie było. Warsztaty 

opalały dwa budynki. Koszt, który był wykazywany, nie zawsze był u nas i nie zawsze ten 

opał był”. 

Pani …        ………. stwierdziła: „Pani Radna Mazurek w moim zdaniu ma pełne prawo do 

wypowiadania się w sytuacji prawnej, gdzie dochodzi do patologii instytucji proszę państwa”. 

Poinformowała, że „od 1 lipca do 31 lipca każdego roku jest przerwa wakacyjna”. Oznajmiła: 

„Z tego co wiem dotychczas nikt nie mógł ustalić, żeby w lipcu pracownicy pełnili dyżury. 

(…) Przez ponad 11 lat w lipcu co roku pełniłam dyżur przez pełny miesiąc, a w zeszłym 

roku podobno przez tydzień warsztat był zamknięty, więc rozumiem, że ta nagroda nie 

obejmuje dwóch i pół miesiąca tylko obejmuje półtora miesiąca”.  

Oświadczyła: „Ponadto każda osoba zgłaszająca się i pretendująca do stanowiska kierownika 

jakiejkolwiek jednostki czy dyrektora z automatu staje się osobą publiczną i ja nie widzę 

problemu, żeby pani kierownik przyszła tutaj na najbliższe spotkanie i porozmawiamy sobie 

w tym temacie”. 

Następnie Pani …        ………. poruszyła kwestię uzupełnienia wykształcenia czterech 

pracowników Warsztatu Terapii Zajęciowej w Liszkowie. Poinformowała: „Dwa lata temu, 

żeby utrzymać pracowników w zatrudnieniu na prośbę między innymi Przewodniczącego 

Rady Powiatu, Powiat Pilski łącznie z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie wręcz zrobili 

ukłon do naszego warsztatu, żeby utrzymać czterech pracowników w zatrudnieniu. 

Zmieniono zakresy czynności, zmieniono umowę z Powiatem. Termin ten mija w czerwcu 

tego roku, 1 lipca 2017 r.”  

Stwierdziła: „Dochodzi do sytuacji, że przez dwa lata wszyscy kłaniali się pracownikom 

warsztatu terapii, żeby ukończyli szkoły i żeby dać im ten czas. Jeśli państwo chcecie w tej 

chwili i w tej sytuacji powiedzieć, że nie dochodzi do patologii placówki to proszę bardzo. 

Rozumiem, że w tej sytuacji na koniec czerwca uzyskam pełną odpowiedź od radnych: czy 

dopilnowano tego i czy pracownicy uzyskali wykształcenie, ewentualnie jakie kroki podjęto 

wobec tychże pracowników”.  

Dodała: „Chcecie państwo powiedzieć, że dopóki pracownicy są chronieni to nie będą musieli 

podwyższać kwalifikacji ? Mam nadzieję, że nie o to chodzi”. 

Pani …        ……. oznajmiła, że na terenie WTZ w Liszkowie „doszło do wycięcia drzewek  

i żywopłotu”. Powiedziała: „Rozumiem, że przy pełnej świadomości przepisów, przy 

podejmowaniu tematu wcześniej, gdzie wszyscy wiedzieliśmy, że nie wolno tego robić, po 

moim odejściu zostało to wycięte. Teraz właściwie szuka się przepisu dzięki któremu można 
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by było uniknąć odpowiedzialności. Czy na tym ma polegać praworządność na naszym 

terenie ?” 

Następnie Pani …        ……. poinformowała: „Został wprowadzony Zarządzeniem nr 9/2016 

Dyrektora Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy z dnia 06.05.2016 r. 

regulamin, który określa warunki i systematyzuje system wynagradzania pracowników 

zatrudnionych w ośrodku”. Oznajmiła, że pracownik musi zapoznać się z regulaminem i musi 

potwierdzić, że przyjmuje go do stosowania.  

Stwierdziła: „Ja byłam tam do 13 maja. Nie dostałam żadnej zmiany, żadnej wzmianki  

o zmianie takowego regulaminu. Jeśli takowy regulamin był w tym czasie wprowadzony to 

doszło do dyskryminacji pracownika w zatrudnieniu. To jest łamanie kodeksu pracy przez 

pracodawcę. (…) Mało tego. Nie wiem czy na tej podstawie wypłacano mi w takim razie 

funkcyjne czy nie wypłacano”. 

Powiedziała: „Już nie wspomnę o tym, że wychodząc z sesji usłyszałam rozmowę Pana 

Burmistrza i Pani Dyrektor, która mówi do Pana Burmistrza:  

-Panie Burmistrzu, to ja wystąpię o ten dodatek specjalny.  

-Dobra, dobra.   

Rozumiem, że chodziło o inny dodatek specjalny, a nie teraz występujemy wstecz o dodatek 

specjalny w warsztacie”. 

W kolejnej części wypowiedzi Pani …        ……… odniosła się do odpowiedzi udzielonych 

przez Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Annę Gryniewicz na 

pytania zadane podczas kwietniowej sesji Rady Miejskiej. 

Poprosiła o uzupełnienie odpowiedzi na pytanie: Jaki jest roczny koszt utrzymania jednostki 

w poszczególnych latach z podziałem na poszczególne koszty. Dotyczy to „Pomagamy 

Potrzebującym”.  

Dodała, że Pani Gryniewicz nie odpowiedziała również na pytanie o następującej treści: Kto 

jest odpowiedzialny za budynek i rzeczy składowane w „Pomagamy Potrzebującym”.  

Następnie Pani …        … . nawiązała do odpowiedzi, którą otrzymała od Przewodniczącego 

Rady Miejskiej „dotyczącej konkretnie moich pytań jakie zadałam. Jakie podjęto kroki w celu 

wyciągnięcia odpowiedzialności od Burmistrza Łobżenicy za poświadczenie nieprawdy  

w dokumencie, który został przekazany do RIO dotyczący tego, że zgłoszono, iż regulamin 

wynagradzania pracowników urzędu został zmieniony”.   

Stwierdziła: „Uzasadnienie, które przedstawiła Pani Skarbnik. (…) Mogą w to uwierzyć 

osoby, które nie znają procedury zapoznawania się z regulaminami RIO. Każdy regulamin 

jest omówiony i nie dajmy sobie wmówić, że można popełnić jakąkolwiek w odpowiedzi 
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pomyłkę. Jedna osoba pisze, ale osoba, która to zatwierdza i podpisuje musi dokument czytać. 

Burmistrz podpisał ten dokument”.  

Pani …        ………. poinformowała: „Dostałam też odpowiedź, że Burmistrz Łobżenicy  

w odpowiedzi z dnia 12 maja na pismo, które wystosował Przewodniczący poinformował:  

Po otrzymaniu protokołu Nr 27/17 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy oraz 

Uchwały Nr XXXI/259/17 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 26 kwietnia 2017 r. ponownie 

przeanalizowałem zasadność przyznania dodatków specjalnych Zastępcy Burmistrza, 

Sekretarzowi Gminy oraz Skarbnikowi Gminy. Uważam, że przyznane obecnie dodatki 

specjalne są zgodne z art. 36 ust. 5 ustawy z dnia 21 lipca 2008 r. o pracownikach 

samorządowych, a mianowicie mają one charakter okresowy oraz związane są ze 

zwiększonym zakresem obowiązków służbowych”.  

Pani …        ………. kontynuowała temat dodatków specjalnych. Powiedziała: „To Zastępca 

Burmistrza ma wskazane, że dostał on na zmienionym regulaminie, a pani Skarbnik, która 

dostała go w listopadzie 2016 r., a nie zostało to zmienione, ma na starej podstawie prawnej. 

To są takie niuanse proszę państwa, które są bardzo ważne”. 

Oświadczyła: „Przez jedenaście i pół roku szkoliliście mnie państwo na godnego urzędnika 

no i staram się takowym być chociaż już nie jestem urzędnikiem. Wiedzę, którą zdobyłam 

tutaj podczas szkoleń staram się wykorzystać w praktyce, a że przeciwko państwu. To nie jest 

przeciwko państwu. Ja chcę żebyście państwo mieli świadomość, że dochodzi tu do wielu 

nieprawidłowości”. 

Pani …        ………. oznajmiła: „Kolejne. W Uchwale Nr XXXI/259/17 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 26 kwietnia 2017 r. oraz we wnioskach Komisji Rewizyjnej zawartych  

w protokole Nr 27/17 nie ma zapisu mówiącego o skierowaniu do organów ścigania sprawy 

przyznania dodatków specjalnych powyższym osobom”. 

Powiedziała: „Nie wyobrażam sobie takiej sytuacji, żeby nie wyjaśniały tej sytuacji organy do 

tego powołane, będzie chodziło nie tylko o ściganie o przyznanie dodatków specjalnych, ale 

przede wszystkim o to, że poświadczono nieprawdę w dokumencie urzędowym. Czyli, że 

przyznano, iż regulamin został zmieniony, a on nie został zmieniony. To jest nic innego jak 

poświadczenie nieprawdy w dokumencie urzędowym, który poszedł do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej”. 

Pani …        ……. stwierdziła: „Jeśli chcecie tracić zaufanie kontrolerów RIO to jesteśmy na 

bardzo dobrej drodze. Dlaczego kontroler RIO ma przyklepywać nasze błędy ?” 

Oznajmiła: „Wszystkie osoby, które kiedykolwiek miały styczność, a są na stanowiskach 

urzędniczych i zasięgają wiedzy, że mogło dojść do popełnienia przestępstwa, są prawem 
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zobligowane do tego, żeby zgłosić to do wyjaśnienia. W związku z powyższym, że sprawy 

nie zostają dla mnie w żaden sposób obojętne, w najbliższym tygodniu wpłynie” pismo do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

Powiedziała: „Widzę bardzo duże zaangażowanie radnych w tą sprawę i dlatego nie chcę, 

żeby stawiano radnych w sytuacji. Ale jeśli będę musiała to zgłoszę to również, że państwo 

mając tą wiedzę nie zrobiliście z tym niczego. Na pewno zostanie to zgłoszone odpowiednim 

organom”.  

Pani …        …… dodała: „Czekam również za odpowiedzią z innych jednostek. Bo dla mnie 

te sprawy nie pozostają obojętne. Nie wiem dlaczego myślicie państwo, że w pismach, które 

są, że tak powiem, pisane na ilość, a nie na jakość, rzeczy, które są ważne, są umniejszane. To 

co jest nieważne, jest rozpisywane”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zwrócił się do Pani …        ……….. Powiedział: „Ja się dziwię panu Burmistrzowi, że nie 

ukarał panią za nie przyjęcie drewna. Przysłał pan Burmistrz przyczepę drzewa, a pani 

odmówiła przyjęcia” 

Stwierdził: „Świetlica socjoterapeutyczna była ogrzewana. Był opał dawany z Gminy”. 

Poinformował: „Jak wiem do tej pory czterech pracowników uzupełnia wykształcenie”. 

Radny Edmund Szcześniak dodał: „A w WTZ wycięcie drzew. To pani zaczęła wycinać te 

drzewa. A teraz ta nowa kierowniczka wycięła i jest porządek. A doniesienie do prokuratury 

między innymi pani na siebie złożyła, bo tak pracownicy zeznają”.  

 

Pan …        ………. 

Zapytał: „Chciałbym się dowiedzieć jak przebiega działka 295 ?” Oznajmił: „Jest problem  

z dojazdem do mojej działki”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Musimy sprawdzić jak ta działka przebiega”. Dodał: „Otrzyma pan odpowiedź, 

ale nie na sesji”. 
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Pan …        ………. 

Zapytał: „Chciałbym się dowiedzieć, czy tam będzie rozgraniczenie drogi ? Do którego 

miejsca będzie rozgraniczona ta droga ? Czy do lasu czy prędzej się gdzieś kończy ? Nie jaka 

szerokość, tylko w którym miejscu się kończy rozgraniczenie tej nowej drogi ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował: „Dwunastego czerwca jest rozprawa sądowa. Chcielibyśmy, żeby zakończyła 

się już ta sprawa i wtedy będziemy wiedzieli”. 

 

Pan …        ………. 

Stwierdził: „Graniczę z tą działką 295, a nie wiem do którego miejsca ma przebiegać ta 

działka. To jest coś nie tak”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział: „Zobaczymy co sąd zdecyduje. My tego nie rozstrzygniemy teraz”. Dodał: 

„Proponowałbym, żeby tutaj nie prowadzić dyskusji, bo nic nie wymyślimy 

prawdopodobnie”.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Podziękował osobom, które uczestniczyły w Dniu Skupienia Samorządowców w Górce 

Klasztornej. Zaapelował o większą frekwencję podczas tego wydarzenia w 2018 r. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poprosił radnych o większy udział w obchodach świąt narodowych. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Powiedziała: „Warsztat Terapii Zajęciowej w Liszkowie jest jednostką organizacyjną 

wewnętrzną ośrodka pomocy. I tyle tu się słyszy złego na temat funkcjonowania warsztatu, że 

ja chciałabym państwa zapewnić, że warsztat funkcjonuje prawidłowo. Przestrzegane są 

przepisy prawa. Nie dzieję się nic złego co by mogło narazić zarówno warsztat, jak i ośrodek 

pomocy, a dalej idąc Gminę Łobżenica na jakieś, nie wiem jakie niespodziewane sytuacje”.  

Poinformowała również: „Rokrocznie w warsztacie jest przeprowadzana kontrola, którą 

przeprowadza Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie”. Dodała: „Kontrola jest zawsze  
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w okresie wiosenno-letnim. Rokrocznie sprawdzana jest działalność zarówno 

administracyjna, księgowa, jak i merytoryczna”. 

 

Pani …        ………. 

Stwierdziła: „Ja broń Boże nie mówię, że tam się dzieje niewiadomo co, niewiadomo jak źle”. 

Oznajmiła: „Do pani dyrektor wpłynęły oświadczenia pracowników. Po rozmowie z panią 

dyrektor dotyczącą podwyższania kwalifikacji, gdzie pracownicy zobligowali się do 

ukończenia proszę państwa. Nie rozpoczęcia. Nie kontynuowania. Ukończenia edukacji  

w czerwcu w tym roku. Te dokumenty są wpięte w aktach osobowych pracowników”. 

Zapytała: „Czy z tego wniosku, właściwie napisanego przez samych pracowników 

zobowiązania, czy oni po prostu w jakiś sposób wypełnili je ?” 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Złożył osobom obecnym w sali sesyjnej życzenia z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego. 

 

Pani …                   ………. 

Poprosiła o udzielenie odpowiedzi na pytanie dotyczące rzeki Lubczy. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Pani redaktor zadzwoniła do mnie i oczywiście też byłem zaskoczony, że rzekę 

można wydzierżawić. Okazuje się, że można - w tak zwanym obwodzie rybackim”. 

Burmistrz Łobżenicy dodał, że Pan …        ………. potwierdził, „że jest dzierżawą tej rzeki, 

ponieważ znajduje się w obwodzie rybackim”. 

 

Ad. 14 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 13:09 zakończył obrady XXXII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 

 


